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На   6азі   нашого     інс"туту       від-
булася   рада   про6лемних      комі-
сій  по  фармакологі.і'  при  президі'і.
АМН  СРСР,  З  усіх  кінців  кра.і.ни з'Ї-
халося  40  видатних     вчених  фар-
макологів   та   імунологів.

В    ро6оті    засідання    взяли   ак-
тивну  участь         академіки     АМН
СРСР  М.  д.  Машковський,    'А.  В.
Вальдман,  К.  М.  Лакін,  професо-
ри  О.  М.   Гриньов,  Ф.  П.  Тринус,
|.   С.   Чекман   та   інші.

Голова   комісі.і.   по   Фармаколо-
гіЇсудин  і  серця       проф.      М.В.
Каверіна   (Москва)   виступила       з
творчим    звітом  про  хід  виконан-
ня   фармакологами      соціального
замовлення  на  кардіологічні  пре-
парати.   В   доповіді      6уло        під-
креслено,   що   напрямок     науко-
вих   дослідів    визначається       пот-

туту  та   лікарів   міста   з   провідни-
ми  вченими     краЇни.  3  великою
увагою   6ули   заслухані      доповіді
академіків  М.  д.  Машковського  і
А.   В.  Вальдмана  про  досягнення
радянсько.і.          хіміко-Фармаколо-
гічноЇ   науки,   шляхи   пошуків   но-
вих    ефективних       лікарських   за-

ре6а^'и   сЬЬгоднішнього          дня.„   со6ів,  -про  труднощі   при  Їх  ство-

3::УЛєЬТ:::чни:еОРвенТеИсЧкНоИ;  вРОЗ:::   Реg::.чний      інтерес   являє   такоЖ
дичну   науку   і   дають        високий
економічний     ефект.

Аналіз    ходу        втілення       най-
6ільш   перспективних     нових  кар-
діологічних   препаратів   6ув   зро6-
лений  заслуженим     діячем     нау-
ки   РСФСР     професором     В.   За-
іконніковою   (Казань).

Вчені      також   о6говорили          і
ствердили   методичні      рекомен-
даці.і.   по   докліничному      вивчен-
ііію    антигіпертензивних       засо6ів,
які     регулюють     мозковий     кро-
воо6іг.

Ро6ота  .   пленуму     привернула
увагу    медично.і.       громадськості
нашого  міста     актуальністю     пи-
тань   та   `і.х   практичною   спрямова-
ністю.

Після    засідання    від6уласязус-
тріч    науковців    і    студентів    інсти-

доповідь   професора     Б.   С,   Утє-
шева,   в   якій   висвітлені     про6ле-
ми  імунофармакологі.і.  і  перспек-
тиви    .і..і.    розвитку.     У    зв'язку          з
високою      чутливістю          імунно.і
системи    до        різних       хімічних,
фізичних   та   6іологічних      факто.
рів,    екстремальних   станів,    стре-
сових   ситуацій      виникає      нео6-
хідність       розро6ки       програми
широких        досліджень        імуно-
тропності           хіміотерапевтичних
препаратів.

для       оцінки      функціональних

::нi::;НЬ  н::Ї:ГдОіі   СИсС:::і:л:нРі-
ла6ораторні      методи,     експери-
ментальні     моделі,       імунологіч-
ні  тести.  Їх  розро6ка  і  втілення  в
медичну  практику  є  одним  з  важ-

|мунофармакологія   вже   зоага-
тила     клініку   `  рядом     препара-
тів   і   методів   лікування   імунопа-
тологі`і..      Важливим       напрямком
імунофармакологі.і.       є   імуноко-
рекція,   яка   дозволить        активно
втручатися   в   ро6оту      6агатоком-
понентно'і.   лімфо`і.дно'і.       системн.

В  о6говоренні  про6лем    імуно-
фармакологі`і.   взяли   участь      ака-
демік  М.  д.  Машковський,    про-
фесори       Ф.   П.    Тринус,     м.    В.
Каіверіна,   Л.   В.   девойно.       Вонн
підкреслили, що  проведений  пле-
нум   стане     своєрідним       стиму-
лом  для  дальшого  розвиті<у  Фар-
макологічно.і.       науки,   координа-
ційною  програмою  дальших    на-
укових   пошуків.

Після   завершення   ро6оти   пле-
нуму   гості   ознайомилися   з   на-
шим   інститутом,   визначнимнміс-
цями  м.  Вінниці,  відвідали  музей-
сади6у  М.  І.  Пирогова.

н.  IвАнов^'
т. воронін^,

аснстентн.

На  фото:  на  пленумі  про6лем-
ноЇ    комісіЇ    «Фармакологія    се?-
ця   і   судин»   виступає     ректор   ін-

ливих      сучасних   завдань.                      ституту   проф.   В.   д.   Білик.


